

Visa Processing for
Saudi Arabia &
GCC Countries

Document
Legalisation &
Attestation for
all GCC Countries

Overseas
Placements



غلوب ويب كونسلتنت برايويٹ ليمنٹ

رقم التسييل: ب-٢١٨٤/ديل/كوم/١٠٠/٥/١٠٥١٣/٢٠٢٣

GLOBE
WAVE CONSULTANT

Reg. No: B-2184/DEL/COM/100/5/10513/2023



We Bring Recruit to Life.



Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. New Delhi, India is a recruitment consultancy playing a leader role with the help of result oriented recruitment expertise in Gulf manpower recruitment solutions. We are pioneer in recruitment from India with customized solutions to Saudi Arabia in particular and other Gulf states in general. Perhaps, that is the reason the Gulf leading corporations have turned to us, time and again, for their skilled, qualified and experienced personnel requirements.

Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. offers exclusive services in all kind of recruitment process, skilled and non skilled, as required, through our highly qualified and dedicated team of recruitment professionals. Prospective candidates are thoroughly evaluated by our specific experts, for their skill, qualification, and experiences, to ensure selection of best suited to each of the vacancies.

Through our regularly updated and maintained database, we guarantee ready availability of ideal professionals; for every position of our specialty sectors. Everything from the planning to the interview, leading to selection.

Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. is an accredited recruiting consultancy registered with Indian Ministry of Labor. We focus on excellent services in processing the visa stamping to Saudi Arabia and Gulf countries.

We provide the entire range of Saudi market related visa services including employment, visit visas of all kinds, residence visas for families, work visa, re-entry extension visa etc. We also assist the candidates in completing the formalities, to ensure that our clients have a hassle-free experience.

غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد، نيو دلهي الهند هي شركة تلعب دوراً قيادياً بعون الخبراء للتوظيف يتطلعون إلى الأمام أيماناً بجلب النتائج في حلول توظيف القوى العاملة على مستوى الخليج كما تعتبر الشركة من الرواد في التوظيف من الهند مع حلول متميزة للمملكة العربية السعودية بشكل خاص ودول الخليج الأخرى بشكل عام. ولربما، هذا هو السبب الذي يحث الشركات الخليجية الرائدة تتجه إلينا، مراراً وتكراراً، لاحتياجاتها إلى الموظفين الأكفاء وذوي الخبرة.

يقوم غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد، بتقديم خدمات مميزة في توظيف جميع أنواع العمالة، المهرة وغير المهرة حسب الطلب من خلال فريقنا المؤهل والمتخصص في التوظيف حيث يتم فحص المرشحين المحتملين بدقة من قبل خبيرانا المعينين فيقومون بتقييم مهاراتهم ومؤهلاتهم و خبراتهم لاختيار الأكثر ملاءمة للوظائف الشاغرة.

من خلال قاعدة بياناتنا التي يتم تحديثها ومحافظة بشكل منتظم، فإننا نركز على تزويد المهنين المثاليين وحسب الاحتياجات والطلبات لزيارتنا ونقوم أيضاً بتقديم أعلى مستوى من الخدمات من خلال تزويد

مرشحين وكوادر ذوي الخبرة والكفاءة العالية.

غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد مكتب توظيف معتمد ومسجل لدى وزارة العمل الهندية ونركز دائماً على الخدمات الممتازة في إنهاء إجراءات التأشيرات بكل أنواعها للمملكة العربية السعودية ودول الخليج.

غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد، شركة مرخصة رسمياً وجاهزة لتقديم الخدمات على مستوى عال جداً ، وتتطلع لتلبية جميع الاحتياجات وفقاً

لرغبتكم

نحن نقدم حزمة متكاملة من خدمات التأشيرات ذات الصلة بالسوق السعودي بما في ذلك تأشيرات العمل وتأشيرات الزيارة بجميع أنواعها وتأشيرات الإقامة للعائلات وتمديد تأشيرات العودة وغيرها

نحن أيضاً نقوم بمساعدة المرشحين في استكمال جميع الإجراءات

ليتمتع عملائنا من تجربة التوظيف الخالية من المتاعب

We Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. experienced in processing all kind of visas like Employment visa, Residence visa, Family visit visa and Business visit visas to Kingdom of Saudi Arabia and GCC Countries through the respective Embassies and Consulates from all over India.

Attestation of documents with H R D & Consulate:

We provide with the attestation of all Educational and other certificates from the Embassies in India, required for our clients in Middle East countries for various purposes.

Ticketing:

Our ticketing team, with vast experience of airline industry provides our clients and candidates alike, comfortable travel arrangements within and outside the country with appropriate connections, transfer and transit.

Overseas recruitment and Placements:

Being the corner of We Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. Specialized recruitment of Skilled and Non-Skilled technical and Healthcare placements to major GCC countries and across the World.

Overseas recruitment and Placements being the corner of We Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. it was only a matter of time when the group would set its sights on the exports of India products as well. Aided by the continuous flow of requisitions and inquires, from our unending list of overseas clients.

Globe Wave Consultant Pvt. Ltd. thereafter expanded its horizons by spreading itself within India and beyond into the shores of the Middle East, Europe and Far East Asia. Expansion was coupled with diversifying itself into various fields and industries.

غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد مخصصة ولديها تجارب واسعة في إنهاء إجراءات التأشيرات المختلفة مثل تأشيرة العمل وتأشيرة الإقامة وتأشيرة زيارة العائلة وتأشيرات زيارة الأعمال إلى المملكة العربية السعودية وكذلك الدول مجلس التعاون الخليجي من خلال السفارات والقنصليات المعنية من جميع أنحاء الهند.

تصديق الوثائق مع HRD الجهة الهندية والقنصلية

نقوم بخدمة التصديق لجميع الشهادات التعليمية وغيرها من السلطة الهندية والسفارات والقنصليات في الهند، حسب متطلبات الزبائن في دول الخليج ولأغراض مختلفة.

تذاكر طيران

يوجد لدينا فريق ذو خبرة عالية في مجال الطيران ونقدم لزبائننا خدمة قطع التذاكر للطيران أيضا ونقوم بإيجاد حل اقتصادي ومنافس من ترتيبات السفر.

بأقل تكلفة داخل البلاد وخارجها مع أقل وقت للا اتصال

التوظيف في الخارج

التوظيف في الخارج والتعيينات هي أهم نقطة اتصال في غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد على انها متخصصة في اختيار موظفين مؤهلين من العمالة الفنية ومجال الصحة سواء المهرة او غير المهرة خاصة لدول مجلس التعاون

. الخليجي وعبر العالم

التوظيف في الخارج وإيجاد حلول للوظائف الشاغرة هي أهم نقطة في غلوب ويب كونسلتنت برايويت ليمتد. كانت هناك مسألة وقت فقط حيث تم التركيز على العمالة الهندية التي كانت تتطلع إلى الخارج ومازالت الطلبات والاستفسارات متزايدة باستمرار مدعوماً بالتدفق المستمر للطلبات . والاستفسارات من زبائننا الكثيرين في الخارج

قمنا بتوسيع الأفاق من خلال انتشار أجنحتنا داخل الهند وخارجها حتى سواحل الشرق الأوسط وأوروبا وشرق آسيا مع تطلعات متنوعة إلى الأمام في مجالات مختلفة



MR. AMAAN KHAN
(Managing Director)



MR. ABU OBAIDA KHAN
(Executive Director)



MR. MAHIBULLAH KHAN
(CEO Overseas Operations)



الاستاذ / فيصل المطيري
مدير التسويق (مملكة العربية السعودية)



Mr. Ashraf Khan
(Recruiting Head)



Mr. Abdul Moeed
(Business Development Manager)



Mr. Asif Khan
(HR Head)



Mr. Ahmad Khan
(Branch Manager)

Our Clinets



زبائننا الكرام



TEKFEN CONSTRUCTION



+911149843727



info@globewaveconsultant.com

[illegible]

Head Office:

159/2, First Floor, Office No.1, Front Side,
Sarai Jullena, South Delhi, Delhi - 110025

Tel: +91 011- 49843727 / 8178922005

Email- info@globewaveconsultant.com

Branch Office:

Ground Floor, Office No. 6, Plot No. 179,
Hodayya Building, Khambatta Lane,
Byculla Bridge, Byculla (E) Mumbai- 400027

Contact:- +91 6307432887

Email- info@globewaveconsultant.com

Branch Office:

Office No. 306, 3rd Floor, Veerdas Road,
Hazratganj, Lucknow- 226001

Contact:- +91 9935393735

Email- info@globewaveconsultant.com



إنهاء إجراءات التأشيرات إلى
المملكة العربية السعودية
ودول مجلس التعاون
الخليجي

تصديق الوثائق
والمستندات
لكافة دول مجلس
التعاون الخليجي

التوظيف
في الخارج

